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Abstract (en)
[origin: WO9214392A1] Mobile washstand comprises a trolley (1) on wheels (8), an upper stand (2) integral with the trolley (1), comprising in
the proximity of one of its ends a hollow vessel (3) and a tap (9) associated therewith, a device for supplying water to the tap and a device for
discharging the effluent from the vessel (3) into a storage container (10). The upper stand (2) is articulated on the trolley about a vertical axis (30)
located in the proximity of the stand end opposite the vessel (3).

Abstract (fr)
Ce lavabo mobile comprend: un chariot (1) monté sur roulettes (8), un plateau supérieur (2), solidaire du chariot (1), comprenant au voisinage
de l'une de ses extrémités une vasque creuse (3) et un robinet (9) associé, un dispositif d'alimentation du robinet en eau propre, un dispositif
d'évacuation des eaux usées de la vasque (3) vers un réservoir de stockage (10). Le plateau supérieur (2) est articulé sur le chariot autour d'un axe
vertical (30) situé au voisinage de l'extrémité du plateau opposée à la vasque (3).
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